
Styrelsemöte # 8/2023, SPF Seniorerna i Väsby  
2023-11-20 SPF:s styrelserum Seniorernas Hus 

Agenda 

§1 Mötet öppnas 

§2 Godkännande av dagordning enligt agendan 

§3 Samrådsverksamheten 

§4 Föregående styrelseprotokoll 

§5 Rapporter 

1. Ekonomi 
2. Medlemskommittén 
3. Resekommittén 
4. Programkommittén 
5. Friskvårdskommittén 
6. Hemsidan 

§6 Övriga frågor 

a. Dagens medlemsmöte 
 

b. - Ytterligare en person borde kunna bokföra i och ta ut rapporter ur vårt 
ekonomisystem. Vi är väldigt sårbara om det händer kassören något. Vem 
har pw till Lars dator och till Visma förutom Lars? (Kenneth) 
 
- Vilka har en ersättare för sin position i styrelsen? (Siv) 
 

c. Vem tar över ansökningsprocessen gällande Socialstyrelsens bidrag till 
aktiviteter som minskar ofrivillig ensamhet? (Kenneth) 
 

d. Jag trodde att ingenting kan publiceras på hemsida och email om det 
inte är godkänt av resp ansvarig inom styrelsen. Dessutom ska infon vara 
underskriven av någon så vi vet varifrån den kommer. (Britt) 
 

e. Månadsmötet 18 december. (Gunnevi) 
 

f. Månadsmöten våren 2024, planering årsmötet 19 februari. (Gunnevi) 
 

g. Vi bör göra en sammanfattning av eldsjälsresorna, både före och efter 
genomförandet. (Inga-Lill) 
 



h. Digitalisering. Hur går vi vidare? (Torsten) 

§7 Nästa möte 

§8 Utvärdering av mötet 

§9 Mötet avslutas 



  

Lasse Ö/2023-11-17 

 

Ekonomirapport nov. 2023 (nr 8) 

 

Redovisning per idag 

 

Utbetalning har gjorts av reseersättning till alla som varit engagerade som 

”Marathonfunktionärer”. Totalt betalades 9 811 kr ut till 46 personer. Beloppen 

varierade mellan 52 kr (14 st vilket motsvarar ett tillfälle) och 1 672 kr. Det 

innebär att nettot blir 50,7 tkr (budget 57,5 tkr)     

Efter avdrag för kostnader blev nettot för revyn 24,7 tkr (budget 24,0 tkr) 

Löpande in-/utbetalningar avseende programaktiviteter pågår i normal omfattning. 

 

Resultatet per idag (14 nov) ligger på +16,1 tkr, vilket innebär att vi har en rejäl 

marginal ner till budgeterade -144 2 tkr. Kvar att betala/bokföra av betydelse är 

månadsmötena nov och dec, Salsta slott, linedance, div hyreskostnader. 

 

 

Övrigt 

 

Banksaldon 

 

SBAB        716 608 kr 

Swedbank   17 425 kr 

 

 

 

  

 



SPF Rapport från medlemssekreteraren 23/10 – 14/11 2023 

Förändring för perioden: 7 nya medlemmar, --- återinträtt, 10 har ansökt om 

medlemskap, --- övertagna, --- överflyttad, 2 avlidna, 3 utträtt, --- borttagen 

p.g.a. 3 månaders regeln. Detta betyder att vi den 14/11 har 1296 aktiva 

medlemmar (varav 18 är hedersmedlemmar) + 24 vänmedlemmar.                                             

Nya medlemmar: Stefan Malmer, Magnus Andersson, Gunnar Jakobson, Karin 

Isaksson, Mariette Mannerström, Jan Sieurin och Gunborg Gunnarsson. 

Ej e-post: 101 medlemmar 

Ej mobil/e-post: 50 st varav 8 är hedersmedlemmar 

Nya godkända- ej aktiverade (ej betalat ännu): Anne Henriksson, Bengt 

Isaksson, Birgit Leijonwik, Marianne Sandsund, Louise Gunnarsson, Minna 

Utter, Siv Gustavsson, Agata Landhall, Mitra Arghandeh och Rahmatollah 

Kordnejad. 

Återinträtt: ------ 

Övertagen medlem: ----- 

Överflyttad medlem: ----- 

Avlidna: Stig Norén och Roland Jakobsson. 

Utträde: Sara Yousefi-Nasab och Mohtaram Nemati. 

Hedersmedlemmar: 18 stycken (vi betalar årsavgiften till förbund/distrikt) 

Vänmedlem inträde: Anita Fredriksson (Tunasol), Ruth Abrahamsson 

(Grindslanten) och Karin Holmberg (Sigtuna). 

Vänmedlem utträde: ------- 

Vänmedlem avliden: ----- 

Borttagen p.g.a. 3 mån.regeln: ----- 

Tack för uppvaktning: Kerstin Danielsson. 

 



Uppvaktningar i december: 

1/12 85 år Inga-Lill Berger                                                                       

3/12 85 år Birgitta Blomgren                                                                        

8/12  85 år Ing-Britt Sollner                                                                                

8/12  85 år Carl-Eric Nilsson                                                                                   

19/12 80 år Eva Lindberg                                                                           

24/12          85 år Lars Pettersson                                                                        

31/12 85 år Baldur Junghardt                                                                            

Informationsmöten:   6 november var 21 huvudmedlemmar och 3 

vänmedlemmar inbjudna. 4 medlemmar kom. 3 har hittills anmält sig till mötet 

22 november (sista anmälningsdag 18). 3 vill komma vid ett senare tillfälle. 

                                                                                                                  

//Siv 

                                                                                                               

                          

 



 

Inga-Lill Runermark    Resekommittén 

 

 

Reserapport 2023-11-20 

 

Resor hösten 2023 

 

Resekommittén har intet nytt att rapportera denna månad. 

 

Julbordkryssning med M/S Viking Cinderella 6-7 december. 50 personer är anmälda. 

Väntelista.  

 

Resorna för våren 2024 är i det närmaste klara. Arbetet med resor hösten 2024 pågår. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

       

2023-11-13/Ilr 



Rapport från Programkommittén 231114 

Genomförda aktiviteter:  

26 oktober Stiftelsen Musikkulturens främjande. Möjlighet för 2x30 personer. 15 personer 

fick en intressant guidning om musik, kultur och instrument. Tråkigt att inte fler personer 

var intresserade. 

28 oktober Kulpåscen kl 15.00 , föreställning ”Skåpmat” var välbesökt, i stort sett fullsatt. 

Sång, musik, sketcher och roliga historier blev vi underhållna med.  

30 oktober, månadsmöte ”Bilder av ett svunnet Stockholm” med Stockholmsguiden Eliane 

Högberg. Ansvarig Iréne Jansson. Som vanligt ett intressant bildspel och föredrag om 

Stockholm. 219 personer anmälda, varav 12 endast scenrum. Efter olika avbokningar m.m. 

kom 183 personer till matsalen. 

1 och 2 november, Sigtuna Brygghus, totalt 29 personer fick en intressant guidning och 

provsmakning av olika ölsorter.  

6 november Nonno´s, PUB-middag. 34 medlemmar umgicks, serverades kött eller fiskrätt, 

samt valfri dryck. 

7 november Nobelmuseet, dubblerat 2x25 personer. Totalt 39 personer fick en intressant 

guidning på museet om Alfred Nobels historia, hur Nobelpristagarna väljs ut m.m. 

8 november Höstcafé, Seniorernas Hus. Helena Kihlanki, verksamhets ansvarig för Tryggare 

Väsby berättade om föreningens verksamhet. Organisationen verkar för ett hållbart, 

gemensamt trygghetsarbet med samverkan i Central Väsby. Mycket intressant. 30 personer 

deltog. 

13 november O,Learys 18 medlemmar som tillsammans åt lunch och roade sig i 

aktivitetshallen. 

Kommande aktiviteter: 

20 november ”Så länge skutan kan gå…” med Johan Taube. Ansvarig Gunnevi Norgren. 

22 november Stockholms Auktionsverk, max 15 personer, men denna gång fick vi utöka till 

23 personer. Många på väntelistan. Auktionsverket har nyligen flyttat till nya lokaler i 

Värtahamnen. Vi önskar fler tillfällen, de ansvariga vill se hur det fungerar i de nya lokalerna, 

innan vi får besked. 

28 november Spökslottet, 2 grupper, totalt 50 personer.  

05 december ABBA Museum, 20 personer. 

14 december Celsingvandring, 30 personer.  

18 december Månadsmöte, Folkmusik, jazz och improvisation, ansvarig Peo Bergman. 

Jullandgång, entré 100 kr. 

Programkommittén har haft möten 26 september, 19 och 25 oktober. 

Nästa möte blir 31 oktober. 

En av volontärerna Anna-Karin Alveström Månsson kommer att bli ny medlem i 

Programkommittén, vilket vi är mycket nöjda med. 

 

 

231114 Gunnevi Norgren 



 
Britt Söderlund  Friskvårdskommittén  

 

Rapport  Friskvård  november 2023 

 

Utomhusaktiviteter 

Alla utomhusaktiviteter förutom veckopromenaderna i närområdena är nu avslutade. 

Inomhusaktiviteter 

Fortsatt trångt i Vilundahallen och på Linedance.  

Friskis deltagarantal har minskat med 20% efter införande av terminskort för 600 kr. Till våren inför vi 

återigen en subvension på 200 kr/termin från kommunens Folkhälsobidarg. Om deltagarantalet åter 

ökar finns risk för en merkostnad på ca 5-8000kr/år. 

Folkhälsoveckan år 2024 den 20-24 maj 

Förbundet har nu beslutat att det blir en Folkhälsovecka v.21. 

Lokalt planerar vi ett annorlunda upplägg med kickoff på måndagen med kändis och marknadsföring 

av befintligt veckoprogram. Kräver ev en extra budget på 10-15 tkr. 

 

 

 

 

2023-11-14 Britt 



  

 
Webbgruppen    2023-11-20 
Digitaliseringsombudet 
 
I enlighet med digitaliseringsombudets uppgifter (se nedan) vill jag härmed informera styrelsen 
om SPF:s digitaliseringsstrategi: 
  

Digitaliseringsstrategins mål 

• Tydliggöra organisationens inriktning att bidra till att medlemmarna och organisationen 
utvecklas och blir mer delaktiga i en alltmer digital värld 

• Verka för att minska det digitala utanförskapet och öka den digitala kompetensen hos våra 
medlemmar (med bibehållande av möjligheten att kunna ta del av traditionellt skriftlig 
information) 
 

Digitaliseringsstrategin: Syfte och mål 

• Påvisa SPF Seniorernas inriktning för den digitala utvecklingen i organisationen  
• Tydliggöra hur vi ska arbeta för att nå det övergripande målet: att göra organisationen och 

medlemmarna mer digitala 
• Mätbara mål 

o Förbund, distrikt och föreningen har ett mål i sin verksamhetsplan från och med 
2024 

o Alla styrelsemedlemmar har en e-postadress registrerad i medlemsregistret 
o Alla föreningar kan kommunicera digitalt med distrikt och förbund 2023-12-31 

 

Digitaliseringsombud (förening) 

• Informerar föreningsstyrelsen och medlemmar om nya planer och aktiviteter från distriktet 
och förbundet. 

• Tillsammans med studieombud och föreningsstyrelse planerar för aktiviteter som 
bidrar till en ökad kunskap om hur medlemmar kan använda mobil, surfplatta eller 
dator till nytta och nöje. 

• Deltar i distriktets forum för digitaliseringsombud 
• Återkopplar till distriktet om utbildningsbehov för förtroendevalda och medlemmar i digital 

teknik. 

 

Vad gör vi i SPF Seniorerna Väsby? 

Jag har deltagit i två sammankomster senaste månaden där förbundets digitaliserings-
ansvarige, Berit Rohlén dragit i gång verksamheten i Stockholm. Några föreningar har 
redan börjat med olika utbildningar och medlemsträffar.  



Jag ser framför mig några aktiviteter vi kan dra i gång: 

• Kartläggning av behovet av digitaliseringsutbildning bland medlemmarna 
• Kartläggning av medlemmar som vill hjälpa andra medlemmar vid behov 
• Diskussion i styrelsen om eventuella behov för vår egen digitalisering, t ex 

gemensamma program, molnlagring, utbildning m.m. 
• ”Digitaliserings-caféer” (f.d. IT- caféer) 
• Erbjuda digitaliseringshjälp vid månadsmöten, till exempel efter lottdragningen 
• Övergå till digital distribution av programbladet? 
• Hålla digitala möten/föredrag? 

 

SPF-appen 

Från App-bolaget kommer jag varje månad få statistik på antalet aktiva användare och 
händelser (antar det avser läsningar i appen). Ser fram emot den första rapporten som 
kommer i början av december. 

 

/Torsten 

 

 


